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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Via de pers (BN DeStem) hebben wij moeten vernemen dat het politiecorps voor Roosendaal het in

de toekomst met 4 wijkagenten minder zal moeten doen. De Roosendaalse Lijst is van mening dat dit

ontoelaatbaar is en dat gestreefd dient te worden naar een optimale bezetting. Dit geven wij al een

aantal jaren aan, zo blijkt uit de gestelde schriftelijke vragen van 4 september 2018, waarbij we toen

al aandacht hebben gevraagd naar het beperkte in beeld zijn van wijkagenten. Een terugkerend

probleem zo blijkt derhalve nu uit het bericht van BN de Stem. Net als de PvdA maken wij ons grote

zorgen en hebben een aantal aanvullende vragen:

1. Waarom moeten wij via BN DeStem vernemen dat Roosendaal een aantal wijkagenten gaat

verliezen?

2. ls dit een tijdelijke situatie en of wordt de capaciteit op korte termijn weer op sterkte gebracht?

3. BOAs zijn een goede aanvulling op het toezichts- en handhavingsinstrument. ls de

burgemeester bereid om te ondezoeken welke rollen BOAs zouden kunnen overnemen van

wijkagenten, wetende dat zij niet echt handhavend op mogen treden? Tot het moment dat het aantal

wijkagenten weer op orde is, zou dit wellicht een optie kunnen zijn. lnzet van wijkgebonden BOAs zou

namelijk korte, laagdrempelige communicatie tussen inwoners en politie kunnen waarborgen. Graag

een toelichting.

4. Zoekt u naar andere mogelijkheden (buiten zichtbare wijkagenten) om het veiligheidsgevoel in

de wijken op niveau te houden? Zo ja welke zijn dat dan?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Waarom moeten wij via BN DeStem vernemen dat Roosendaaleen aantalwijkagenten
gaat verliezen?

Het aantal van vier wijkagenten is het totaalaantal voor het basisteam Roosendaal, bestaande uit

Moerdijk, Halderberge, Rucphen en Roosendaal. Op moment van het interview waren er 2 vacatures

in de gemeente Roosendaal. Op 2 maarl en 9 maart 2023 is er in de commissievergadering en

raadsvergadering stilgestaan bijdit onderwerp. We hebben het met elkaar ook gehad over het tekort

van politie in de wijken. Bij de stukken zat ook een brief die ik als voorzitter van het politiedistrict De

Markiezaten aan de Regioburgemeester heb gestuurd met daarin de geconstateerde problemen en

een oproep om echt werk te maken van de tekorten. ln de vergaderingen heb ik toegelicht hoe we in

Roosendaal momenteel omgaan met de tekorten binnen de politie'

2. ls dit een tijdelijke situatie en of wordt de capaciteit op korte termijn weer op sterkte

gebracht?

Wanneer er vacatures zijn, wordt altijd zo snel als mogelijk de werving gestart. Gelet op de krapte

binnen de politie en onvoldoende nieuwe instroom, is het lastiger om vacatures te vervullen. Het is

niet te voorspellen hoe invulling in de toekomst gaat lopen evenals mogelijke uitstroom.

3. BOA's zijn een goede aanvulling op het toezichts- en handhavingsinstrument. ls de

burgemeester bereid om te onderzoeken welke rollen BOAs zouden kunnen overnemen van

wijkagenten, wetende dat zij niet echt handhavend op mogen treden? Tot het moment dat het

aantal wijkagenten weer op orde is, zou dit wellicht een optie kunnen zijn. lnzet van

wijkgebonden BOAs zou namelijk korte, laagdrempelige communicatie tussen inwoners en

politie kunnen waarborgen. Graag een toelichting.

ln de kadern ola 2024 zit een voorstel voor meer toezicht en handhaving. Onder andere ten aanzien

van cameratoezicht dat op dit moment grotendeels bij de politie is belegd. Ook kunnen we bijveel

vormen van overlast vanuit de gemeente nog beter optreden, zodat politie minder nodig is. Voor deze

voorstellen is extra capaciteit opgenomen in de kadernota.

4. Zoekt u naar andere mogelijkheden (buiten zichtbare wiikagenten) om het

veiligheidsgevoel in de wiiken op niveau te houden? Zo ia welke ziin dat dan?

Ja. Wijwerken hier al volop aan, evenals onze acties in de afgelopen tijd. Met creativiteit proberen we

in samenwerking met politie, handhavers en andere partners zoveel mogelijk aanwezig te zijn in de

wijken en adequaat te reageren op onveiligheidssituaties. Momenteelwerken wij o.l.v. Bas van 't

Wout en LodewijkAsscher aan een plan in het kadervan het Nationaal Programma Leefbaarheid en

Veiligheid. Het veiligheidsgevoel zal hierin nadrukkelijk centraal staan.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben ge'informeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De De

ndaal,


